
PROTOKÓŁ NR 35 /2020

Z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym, które odbyło się dnia 
20 listopada 2020 roku.
Posiedzenie komisji trwało od 12Ou do 1240

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
Sławomir Rosa - przewodniczący
Andrzej Marcinkiewicz - członek komisji
Grzegorz Wójcik - członek komisji
Edyta Zaręba - członek komisji - zdalnie

W posiedzeniu uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy, p. Dorota Wróbel - 
Z-ca wójta, p. Agnieszka Londzin - Sekretarz Gminy, p. Olga Bieniek - Inspektor ds. mienia 
komunalnego i geodezji, p. Andrzej Siama - Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami 
samorządu terytorialnego, p. Agnieszka Gryglas - Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Sławomir Rosa i poinformował, że 
dzisiejszy porządek obrad przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia;
2. Omówienie projektu uchwał, która będzie przedmiotem najbliższej Sesji Rady Gminy 

Dąbrówka;
3. Analiza ryzyka powodziowego na terenie Gminy Dąbrówka;
4. Sprawy bieżące;
5. Zamknięcie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia komisji

Przewodniczący komisji pan Sławomir Rossa dokonał otwarcia posiedzenia stwierdzając 
kworum.

Ad. 2 Omówienie projektu uchwały, która będzie przedmiotem najbliższej Sesji Rady 
Gminy Dąbrówka.

Pani Olga Bieniek przedstawiła komisji następujący projekt uchwał:

1) w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości 
Dąbrówka gmina Dąbrówka.

4 głosów „za”,
0 głosów „wstrzymuję się”,
przy obecności 4 radnych.



Ad. 3 Analiza ryzyka powodziowego na terenie Gminy Dąbrówka.

Głos zabrał pan Andrzej Siama informując, iż wody polskie opracowały nową koncepcję 
plany ryzyka powodziowego. Wcześniej już były takie plany, ale obejmowały mniejszy 
zakres obszarowy. Nowy projekt został wywieszony na stronie Wód Polskich. Do dnia 
dzisiejszego oficjalnie gmina nie otrzymała żadnego pisma dotyczącego jakichkolwiek 
konsultacji. Do końca listopada zostanie przedłożone Wojewodzie do zatwierdzenia, a później 
zostanie przesłane do Ministra Infrastruktury celem zatwierdzenia.

Wspólnie z komisjami podieliśmy stanowisko, że podejmiemy działania, aby te obszary 
zmniejszyć. Nawiązaliśmy kontakt z gminą Radzymin w celu wstępnych rozmów, które 
zostały umówione na 23 listopada 2020 r. Pani przewodnicząca wnioskuje o przygotowanie 
stanowiska w tej sprawie, aby na najbliższej sesji podjąć stosowną uchwałę. Pan wójt 
zaproponował, aby skontaktować się z posłami z naszego terenu, aby mogli również nas 
poprzeć w sejmie.

Ad. 4 Sprawy bieżące.

W sprawach różnych glos zabrał pan Andrzej Marcinkiewicz z zapytaniem o termin 
rozparzenia wniosków do budżetu na 2021 rok.

Stanowisko komisji:

Komisja po wspólnym obradach ustaliła kolejny termin posiedzenia Komisji Rozwoju 
i Gospodarki Mieniem Komunalnym na dzień 23 listopada 2020 r. na godz. 12, w Urzędzie 
Gminy Dąbrówka.

Tematem posiedzenia będzie:

- przeanalizowanie wniosków do budżetu na 2021 rok.

Ad. 5 Zamknięcie posiedzenia.

Po wyczerpaniu powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał Przewodniczący 
Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym pan Sławomir Rosa dziękując 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.
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2.
3.
4.

Sławomir Rosa
Andrzej Marcinkiewicz
Grzegorz Wójcik
Edyta Zaręba....


